

此为证书 CN07/31287.00 译本

下述组织

鹏鼎控股(深圳)股份有限公司第一园区分厂
庆鼎精密电子(淮安)有限公司
鹏鼎控股(深圳)股份有限公司深圳第二园区

统一社会信用代码: 91440300MA5HEBL28L

注册地址: 中国广东省深圳市宝安区燕罗街道燕川社区松罗路鹏鼎园厂房 1 整套至厂房 3

经营地址: 中国广东省深圳市宝安区燕罗街道燕川社区松罗路鹏鼎园厂房 1 整套至厂房 3
 的管理体系已经过审核, 并被证明符合下述要求

ISO 14001:2015

所涉及的活动范围覆盖

印刷线路板和印刷线路板组件的制造

该证书的有效期自 2025 年 03 月 09 日 至 2028 年 03 月 08 日 并须经过符合要求的监督审核保持有效
 版本号 13. 初始注册日期 2007 年 03 月 09 日
 在此范围内出具了多张证书, 主证书编号为 CN07/31287.00
 在其它场所实施的认证活动在后续页面上列出

L. Moran

签署

Liz Moran

Business Manager

SGS United Kingdom Ltd

Rossmore Business Park, Ellesmere Port, Cheshire, CH65 3EN, UK

t +44 (0)151 350-6666 - www.sgs.com



本文件是真实的电子版证书, 仅供客户用于其商业用途。客户可自行打印, 视同副本。本文件根据 [Terms and Conditions | SGS](#)
 中认证服务通用条款的要求颁发。请注意其中已包含的责任范围, 赔偿和司法管辖事项。本文件受 SGS 版权保护, 任何未经授
 权的对此文件的内容或外观的变更, 伪造或篡改皆属非法。



ISO 14001:2015

版本号 13

场所

鹏鼎控股(深圳)股份有限公司第一园区分厂

统一社会信用代码: 91440300MA5HEBL28L

注册地址: 中国广东省深圳市宝安区燕罗街道燕川社区松罗路鹏鼎园厂房 1 整套至厂房 3

经营地址: 中国广东省深圳市宝安区燕罗街道燕川社区松罗路鹏鼎园厂房 1 整套至厂房 3

印刷线路板和印刷线路板组件的制造

庆鼎精密电子(淮安)有限公司

统一社会信用代码: 91320891094404566T

注册地址: 淮安经济技术开发区鹏鼎路 8 号

经营地址: 中国江苏省淮安经济技术开发区鹏鼎路 8 号

印刷线路板和印刷线路板组件的制造

鹏鼎控股(深圳)股份有限公司深圳第二园区

统一社会信用代码: 91440300MA5G0TCN4W

注册地址: 中国广东省深圳市宝安区燕罗街道燕川社区牛角路 5 号深圳第二园区 SB01 栋 101 至 601, SB02 栋

经营地址: 中国广东省深圳市宝安区燕罗街道燕川社区牛角路 5 号深圳第二园区 SB01 栋 101 至 601, SB02 栋

印刷线路板组件的制造



本文件是真实的电子版证书, 仅供客户用于其商业用途。客户可自行打印, 视同副本。本文件根据 [Terms and Conditions | SGS](#) 中认证服务通用条款的要求颁发。提请注意其中已包含的责任范围, 赔偿和司法管辖事项。本文件受 SGS 版权保护, 任何未经授权的对此文件的内容或外观的变更, 伪造或篡改皆属非法。



Certificate CN07/31287.00

SGS

The management system of

**Avary Holding (Shenzhen) Co., Ltd. Shenzhen
No. 1 Park**

**Qing Ding Precision Electronics (Huai'an) Co., Ltd.
Avary Holding (Shenzhen) Co., Ltd. Shenzhen
No. 2 Park**

Unified Social Credit Code: 91440300MA5HEBL28L

Business Registration Address: Building 1-3, AVARY Park, Songluo Road, Yanchuan Community, Yanluo Street, Bao'an District, Shenzhen City, Guangdong Province, P.R. China

Business Operation Address: Building 1-3, AVARY Park, Songluo Road, Yanchuan Community, Yanluo Street, Bao'an District, Shenzhen City, Guangdong Province, P.R. China

has been assessed and certified as meeting the requirements of

ISO 14001:2015

For the following activities

Manufacture of printed circuit boards (PCB) and printed circuit board assemblies (PCBA)

This certificate is valid from 09 March 2025 until 08 March 2028 and remains valid subject to satisfactory surveillance audits.

Issue 13. Certified since 09 March 2007

Multiple certificates have been issued for this scope, the main certificate is numbered CN07/31287.00

Certified activities performed by additional sites are listed on subsequent pages.

L. Moran

Authorised by

Liz Moran

Business Manager

SGS United Kingdom Ltd

Rossmore Business Park, Ellesmere Port, Cheshire, CH65 3EN, UK

t +44 (0)151 350-6666 - www.sgs.com



This document is an authentic electronic certificate for Client's business purposes use only. Printed version of the electronic certificate are permitted and will be considered as a copy. This document is issued by the Company subject to SGS General Conditions of certification services available on [Terms and Conditions](#) | [SGS](#). Attention is drawn to the limitation of liability, indemnification and jurisdictional clauses contained therein. This document is copyright protected and any unauthorized alteration, forgery or falsification of the content or appearance of this document is unlawful.



ISO 14001:2015

Issue 13

Sites

Avary Holding (Shenzhen) Co., Ltd. Shenzhen No. 1 Park

Unified Social Credit Code: 91440300MA5HEBL28L

Business Registration Address: Building 1-3, AVARY Park, Songluo Road, Yanchuan Community, Yanluo Street, Bao'an District, Shenzhen City, Guangdong Province, P.R. China

Business Operation Address: Building 1-3, AVARY Park, Songluo Road, Yanchuan Community, Yanluo Street, Bao'an District, Shenzhen City, Guangdong Province, P.R. China

Manufacture of printed circuit boards (PCB) and printed circuit board assemblies (PCBA)

Qing Ding Precision Electronics (Huai'an) Co., Ltd.

Unified Social Credit Code: 91320891094404566T

Business Registration Address: No. 8, Pengding Road, Huai'an Economic and Technological Development Zone, Jiangsu Province, P.R. China

Business Operation Address: No. 8, Pengding Road, Huai'an Economic and Technological Development Zone, Jiangsu Province, P.R. China

Manufacture of printed circuit boards (PCB) and printed circuit board assemblies (PCBA)

Avary Holding (Shenzhen) Co., Ltd. Shenzhen No. 2 Park

Unified Social Credit Code: 91440300MA5G0TCN4W

Business Registration Address: Building SB02, 101 to 601, Building SB01, Shenzhen No. 2 Park, No. 5 of Niujiao Road, Yanchuan Community, Yanluo Subdistrict, Bao'an District, Shenzhen City, Guangdong Province, P.R. China

Business Operation Address: Building SB02, 101 to 601, Building SB01, Shenzhen No. 2 Park, No. 5 of Niujiao Road, Yanchuan Community, Yanluo Subdistrict, Bao'an District, Shenzhen City, Guangdong Province, P.R. China

Manufacture of printed circuit board assemblies (PCBA)



This document is an authentic electronic certificate for Client' business purposes use only. Printed version of the electronic certificate are permitted and will be considered as a copy. This document is issued by the Company subject to SGS General Conditions of certification services available on [Terms and Conditions](#) | SGS. Attention is drawn to the limitation of liability, indemnification and jurisdictional clauses contained therein. This document is copyright protected and any unauthorized alteration, forgery or falsification of the content or appearance of this document is unlawful.





CERTIFICATE

必维认证集团认证控股有限公司英国分公司确证下述组织的管理体系

宏恒胜电子科技（淮安）有限公司

江苏淮安经济技术开发区富士康路168号

统一社会信用代码: 91320891795375374T

已经评审并确认符合下列管理体系标准全部适用条款的要求

ISO 14001:2015

体系覆盖范围:

制造销售印刷电路板

外部证书编号:

F02326E00042R602

最初认证周期起始日期:

22-09-2008

上一认证周期的到期日:

NA

再认证审核日期:

NA

本次认证周期起始日期:

09-05-2026

到期日:

08-05-2029

(在证书持有者之管理体系持续符合要求的运行条件下)

版本号: 1

发证日期:

08-04-2026

必维证书编号:

CN059782

必维认证集团认证控股有限公司英国分公司
授权代表



0008

认证机构地址: 5th Floor, 100 Lower Thames Street, London, EC3R 6DL, United Kingdom

当地办公室地址: 必维认证(北京)有限公司, 中国北京市东城区东长安街1号东方广场西一办公楼9层902室,

邮编: 100738

需进一步澄清本证书范围和有效状态, 以及此管理体系要求的适用性, 请电: +86 10 59683663

获证组织必须定期接受监督审核并经审核合格此证书方继续有效。本证书信息可在国家认证认可监督管理委员会官方网站 (www.cnca.gov.cn) 上查询。

CER CERTIF ALL TPL 001 Rev 4.4

C2.2 Contractual





CERTIFICATE

Bureau Veritas Certification Holding SAS - UK Branch certifies that the Management System of

HongHengSheng Electronical Technology (Huai'an) Co., Ltd.

No.168, Fushikang Road, Economic Development Area, Huaian, Jiangsu Province, China

Unified social credit code: 91320891795375374T

has been audited and found to be in accordance with the requirements of the management system standards detailed below

ISO 14001:2015

Scope of certification:

Manufacture and sales of printing circuit board

External Certificate No.: F02326E00042R602

Original certification date:
22-09-2008

Expiry date of previous cycle:
NA

Recertification Audit date:
NA

Current cycle start date:
09-05-2026

Expiry date:
08-05-2029

(Subject to the continued satisfactory operation of the organisation's Management System)

Version N: 1

Issue Date:
08-04-2026

BV Certificate Number:
CN059782

Signed on behalf of BVCH SAS UK Branch



0008

Certification body address: 5th Floor, 100 Lower Thames Street, London, EC3R 6DL, United Kingdom

Local Office Address: Bureau Veritas Certification (Beijing) Co., Ltd, Room 02, 9 / F, West Office Building 1, Oriental Economic and Trade City, Oriental Plaza, No.1 East Chang'an Street, Dongcheng District, Beijing, China. 100738

Further clarifications regarding the scope and validity of this certificate, and the applicability of the management system requirements, please call : +86 10 59683663

Certified organisation has to accept and pass regular surveillance audits, then this certificate can be continuously valid. Information of this certificate may be obtained by visiting CNCA website (www.cnca.gov.cn).

CER CERTIF ALL TPL 001 Rev 4.4

C2.2 Contractual



此为证书 CN24/00002859 译本

SGS

下述组织

宏启胜精密电子(秦皇岛)有限公司

统一社会信用代码: 91130300798413970U

注册地址: 中国河北省秦皇岛市经济技术开发区腾飞路 18 号

经营地址: 中国河北省秦皇岛市经济技术开发区腾飞路 18 号

的管理体系已经过审核, 并被证明符合下述要求

ISO 14001:2015

所涉及的活动范围覆盖

印刷线路板的制造及组装

该证书的有效期自 2024 年 07 月 31 日 至 2027 年 07 月 30 日 并须经过符合要求的监督审核保持有效
版本号 2. 初始注册日期 2009 年 05 月 12 日

Jonathan M. Hall

签署

Jonathan Hall

Global Head - Certification Services

SGS United Kingdom Ltd

Rossmore Business Park, Ellesmere Port, Cheshire, CH65 3EN, UK

t +44 (0)151 350-6666 - www.sgs.com



本文件是真实的电子版证书, 仅供客户用于其商业用途。客户可自行打印, 视同副本。本文件根据 [Terms and Conditions](#) | SGS 中认证服务通用条款的要求颁发。请注意其中已包含的责任范围, 赔偿和司法管辖事项。本文件受 SGS 版权保护, 任何未经授权的对此文件的内容或外观的变更, 伪造或篡改皆属非法。



Certificate CN24/00002859



The management system of

HongQiSheng Precision Electronics (Qinhuangdao) Co., Ltd.

Unified Social Credit Code: 91130300798413970U

Business Registration Address: No. 18, Tengfei Road, Economic and Technological
Development Zone, Qinhuangdao City, Hebei Province, P.R. China

Business Operation Address: No. 18, Tengfei Road, Economic and Technological Development
Zone, Qinhuangdao City, Hebei Province, P.R. China

has been assessed and certified as meeting the requirements of

ISO 14001:2015

For the following activities

Manufacture and assembly of printed circuit boards

This certificate is valid from 31 July 2024 until 30 July 2027 and remains valid subject to satisfactory surveillance audits.

Issue 2. Certified since 12 May 2009

Jonathan M. Hall

Authorised by

Jonathan Hall

Global Head - Certification Services

SGS United Kingdom Ltd

Rossmore Business Park, Ellesmere Port, Cheshire, CH65 3EN, UK

t +44 (0)151 350-6666 - www.sgs.com



This document is an authentic electronic certificate for Client' business purposes use only. Printed version of the electronic certificate are permitted and will be considered as a copy. This document is issued by the Company subject to SGS General Conditions of certification services available on [Terms and Conditions](#) | SGS. Attention is drawn to the limitation of liability, indemnification and jurisdictional clauses contained therein. This document is copyright protected and any unauthorized alteration, forgery or falsification of the content or appearance of this document is unlawful.



Certificate IN24/00000340

The management system of

Avary Technology (India) Private Ltd

No-28, Padur Road, Kuthambakkam Village, Poonamallee Taluk, Thiruvallur, Chennai, Tamil Nadu, 600124, India.

has been assessed and certified as meeting the requirements of
ISO 14001:2015

For the following activities
Assembly of Flexible Printed Circuits(FPCA)

SGS

This certificate is valid from 10 April 2024 until 10 April 2027 and remains valid subject to satisfactory surveillance audits.

Issue 1. Certified since 10 April 2024

Jonathan M. Hall

Authorised by
Jonathan Hall
Global Head - Certification
Services

SGS United Kingdom Ltd
Rossmore Business Park, Ellesmere Port, Cheshire, CH65 3EN, UK
t +44 (0)151 350-6666 - www.sgs.com



This document is an authentic electronic certificate for Client' business purposes use only. Printed version of the electronic certificate are permitted and will be considered as a copy. This document is issued by the Company subject to SGS General Conditions of certification services available on [Terms and Conditions](#) | [SGS](#). Attention is drawn to the limitation of liability, indemnification and jurisdictional clauses contained therein. This document is copyright protected and any unauthorized alteration, forgery or falsification of the content or appearance of this document is unlawful.



此为证书 CN23/00003022 译本
编号 F00126E00677R102

下述组织

礼鼎半导体科技(深圳)股份有限公司

统一社会信用代码: 91440300MA5FRFF461

注册地址: 中国广东省深圳市宝安区燕罗街道燕川社区朗东路 8 号 SL11

经营地址: 中国广东省深圳市宝安区燕罗街道燕川社区朗东路 8 号 SL01

的管理体系已经过审核, 并被证明符合下述要求

ISO 14001:2015

环境管理体系 要求及使用指南

所涉及的活动范围覆盖

集成电路(IC)封装载板的制造

该证书的有效期自 2026 年 06 月 09 日 至 2029 年 04 月 30 日 并须经过符合要求的监督审核保持有效
版本号 2. 初始注册日期 2023 年 06 月 09 日

L. Moran

签署

Liz Moran

Business Manager

SGS United Kingdom Ltd

Rossmore Business Park, Ellesmere Port, Cheshire, CH65 3EN, UK

t +44 (0)151 350-6666 - www.sgs.com



本文件是真实的电子版证书, 仅供客户用于其商业用途。客户可自行打印, 视同副本。本文件根据 [Terms and Conditions](#) | [SGS](#) 中认证服务通用条款的要求颁发。提请注意其中已包含的责任范围, 赔偿和司法管辖事项。本文件受 SGS 版权保护, 任何未经授权的对此文件的内容或外观的变更, 伪造或篡改皆属非法。



Certificate CN23/00003022
CN Number F00126E00677R102

SGS

The management system of

Leading Interconnect Semiconductor Technology (Shenzhen) Co., Ltd.

Unified Social Credit Code: 91440300MA5FRFF461

Business Registration Address: SL11, No. 8, Langdong Road, Yanchuan Community, Yanluo Street, Bao'an District, Shenzhen City, Guangdong Province, P.R. China

Business Operation Address: SL01, No. 8, Langdong Road, Yanchuan Community, Yanluo Street, Bao'an District, Shenzhen City, Guangdong Province, P.R. China

has been assessed and certified as meeting the requirements of

ISO 14001:2015

Environmental management systems — Requirements with guidance for use

For the following activities

Manufacture of integrated circuit (IC) substrates

This certificate is valid from 09 June 2026 until 30 April 2029 and remains valid subject to satisfactory surveillance audits.

Issue 2. Certified since 09 June 2023

L. Moran

Authorised by

Liz Moran

Business Manager

SGS United Kingdom Ltd

Rossmore Business Park, Ellesmere Port, Cheshire, CH65 3EN, UK

t +44 (0)151 350-6666 - www.sgs.com



This document is an authentic electronic certificate for Client' business purposes use only. Printed version of the electronic certificate are permitted and will be considered as a copy. This document is issued by the Company subject to SGS General Conditions of certification services available on [Terms and Conditions](#) | SGS. Attention is drawn to the limitation of liability, indemnification and jurisdictional clauses contained therein. This document is copyright protected and any unauthorized alteration, forgery or falsification of the content or appearance of this document is unlawful.



此为证书 CN26/00001027 译本
编号 F00126E00759R102

下述组织

礼鼎半导体科技秦皇岛有限公司

统一社会信用代码: 91130301MA0G5HET10

注册地址: 中国河北省秦皇岛市经济技术开发区腾飞路 18-8 号

经营地址: 中国河北省秦皇岛市经济技术开发区腾飞路 18-8 号

的管理体系已经过审核, 并被证明符合下述要求

ISO 14001:2015

环境管理体系 要求及使用指南

所涉及的活动范围覆盖

集成电路(IC)封装载板的制造

该证书的有效期自 2026 年 07 月 07 日 至 2029 年 04 月 30 日 并须经过符合要求的监督审核保持有效
版本号 2. 初始注册日期 2023 年 07 月 07 日

L. Moran

签署

Liz Moran

Business Manager

SGS United Kingdom Ltd

Rossmore Business Park, Ellesmere Port, Cheshire, CH65 3EN, UK

t +44 (0)151 350-6666 - www.sgs.com



本文件是真实的电子版证书, 仅供客户用于其商业用途。客户可自行打印, 视同副本。本文件根据 [Terms and Conditions | SGS](#) 中认证服务通用条款的要求颁发。提请注意其中已包含的责任范围, 赔偿和司法管辖事项。本文件受 SGS 版权保护, 任何未经授权的对此文件的内容或外观的变更, 伪造或篡改皆属非法。



Certificate CN26/00001027
CN Number F00126E00759R102

SGS

The management system of

Leading Interconnect Semiconductor Technology Qinhuangdao Co., Ltd.

Unified Social Credit Code: 91130301MA0G5HET10

Business Registration Address: No. 18-8, Tengfei Road, Economy and Technology
Development Zone, Qinhuangdao City, Hebei Province, P.R. China

Business Operation Address: No. 18-8, Tengfei Road, Economy and Technology Development
Zone, Qinhuangdao City, Hebei Province, P.R. China

has been assessed and certified as meeting the requirements of

ISO 14001:2015

Environmental management systems — Requirements with guidance for use

For the following activities

Manufacture of integrated circuit (IC) packaging carriers

This certificate is valid from 07 July 2026 until 30 April 2029 and remains valid subject to satisfactory surveillance
audits.

Issue 2. Certified since 07 July 2023

L. Moran

Authorised by

Liz Moran

Business Manager

SGS United Kingdom Ltd

Rossmore Business Park, Ellesmere Port, Cheshire, CH65 3EN, UK

t +44 (0)151 350-6666 - www.sgs.com



This document is an authentic electronic certificate for Client' business purposes use only. Printed version of the electronic certificate are permitted and will be considered as a copy. This document is issued by the Company subject to SGS General Conditions of certification services available on [Terms and Conditions](#) | SGS. Attention is drawn to the limitation of liability, indemnification and jurisdictional clauses contained therein. This document is copyright protected and any unauthorized alteration, forgery or falsification of the content or appearance of this document is unlawful.



此為證書 TW24/00000860 譯本

下述組織

鵬鼎科技股份有限公司南科分公司

高雄市路竹區後鄉里路科九路 23 號

的管理系統已經過審核，並被證明符合下述要求

ISO 14001:2015

所涵蓋的活動範圍

軟性電路板設計與製造及電子電路表面組裝

此證書的有效期自 2024 年 10 月 23 日至 2027 年 10 月 23 日 且其有效性應繫於持續符合的定期稽核

版次 1. 原始註冊日期 2024 年 10 月 23 日

L. Moran

簽署

Liz Moran
Business Manager

SGS United Kingdom Ltd
Rossmore Business Park, Ellesmere Port, Cheshire, CH65 3EN, UK
t +44 (0)151 350-6666 - www.sgs.com



本文件為真實的電子版證書，僅供客戶用於其商業用途。此電子證書允許其列印版本並將被視為副本。本文件由本公司依據可取得之 [Terms and Conditions](#) | SGS 中之 SGS 驗證服務通用條款頒發，敬請注意其中亦已包含的責任範圍，賠償和司法管轄事項。本文件受版權保護，任何未經授權而對此文件的内容或外觀作出變更、偽造或篡改皆屬違法。



Certificate TW24/00000860

The management system of

Garuda Technology Co., Ltd. STSP Branch

No. 23, Luke 9th Rd., Luzhu Dist., Kaohsiung City 821011, Taiwan (R.O.C.)

has been assessed and certified as meeting the requirements of

ISO 14001:2015

For the following activities

Design and manufacture of Flexible circuit board and Surface Mount Assembly.

This certificate is valid from 23 October 2024 until 23 October 2027 and remains valid subject to satisfactory surveillance audits.

Issue 1. Certified since 23 October 2024

L. Moran

Authorised by

Liz Moran

Business Manager

SGS United Kingdom Ltd

Rossmore Business Park, Ellesmere Port, Cheshire, CH65 3EN, UK

t +44 (0)151 350-6666 - www.sgs.com



This document is an authentic electronic certificate for Client' business purposes use only. Printed version of the electronic certificate are permitted and will be considered as a copy. This document is issued by the Company subject to SGS General Conditions of certification services available on [Terms and Conditions](#) | [SGS](#). Attention is drawn to the limitation of liability, indemnification and jurisdictional clauses contained therein. This document is copyright protected and any unauthorized alteration, forgery or falsification of the content or appearance of this document is unlawful.



Certificate

Standard **ISO 14001:2015**

Certificate Registr. No. **01 104 2533271**

Certificate Holder: **PENG SHEN TECHNOLOGY (THAILAND) CO., LTD.**
288 Moo 5, Nonsi Sub-district, Kabin Buri District,
Prachin Buri Province 25110, Thailand

Scope: **The Manufacturing and Sales of Printed Circuit Boards**

Proof has been furnished by means of an audit that the
requirements of ISO 14001:2015 are met.

Validity: **The certificate is valid from 2025-10-27 until 2028-10-26.**
First certification 2025

2025-10-27


TÜV Rheinland Cert GmbH
Am Grauen Stein · 51105 Köln

Administrative office: TÜV Rheinland China Ltd., Room 301, 3F and Room 403, 4F,
Building 4, No.15, Ronghua South Road, Beijing Economic-Technological Development
Area, Beijing, 100176, P. R. China

ใบรับรอง

มาตรฐาน
ใบรับรองเลขที่

ISO 14001:2015
01 104 2533271

ชื่อบริษัท :

บริษัท เพ็ง เซิน เทคโนโลยี (ประเทศไทย) จำกัด
288 หมู่ 5 ตำบลนนทรี อำเภอกบินทร์บุรี จังหวัดปราจีนบุรี 25110

ขอบข่าย:

การผลิตและจำหน่ายแผงวงจรพิมพ์

อายุใบรับรอง:

การตรวจประเมินได้ดำเนินการเสร็จสิ้น
ภายใต้ข้อกำหนดตามมาตรฐาน ISO 14001:2015
ใบรับรองมีผลบังคับใช้ตั้งแต่ 2025-10-27 ถึง 2028-10-26
การรับรองครั้งแรกเมื่อปี 2025

2025-10-27



TÜV Rheinland Cert GmbH
Am Grauen Stein · 51105 Köln

Administrative office: TÜV Rheinland China Ltd., Room 301, 3F and Room 403, 4F, Building 4,
No.15, Ronghua South Road, Beijing Economic-Technological Development Area, Beijing, 100176,
P. R. China